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§   1 GGIs möte öppnades av Ingrid Sjöström-Moen.

§   2 Val av justerare. Styrelsen valde Patrik Andersson.  

§   3 Föregående protokoll, samt årsmötesprotokoll. Det är viktigt att meddela om man 
inte kan närvara på ett styrelsemöte, Bo och Susanne kunde inte närvara på det här 
styrelsemötet. 
Förslag på revidering av stadgarna läggs ut på laget.se av Ingrid eller Per. 
Stadgeändringarna fastslås på årsmötet i februari. 

§   4 Grannsamverkan fungerar bra. 

§   5 Byastugan, info om eldragning, kommande arbete. En permanent eldragning till 
luftvärmepumpen ska bli klart under september och kontroll om elsäkringarna räcker 
till. Tomas hjälper till att dra elkabel. Nisse kontaktar Robin via Bengt så att Robin 
tar med sig material som t ex kabel och jordfelsbrytare. Husgruppen kollar på det 
förslag Bo har på förändring i köket, vad vi kan göra nu t ex om diskmaskinen kan 
installeras där den ska vara även efter köksförändringen. Fukten från diskmaskinen 
måste ut och det går att göra genom ett rör i väggen. Bidrag är inskickat på nytt, men 
ritningen kan anpassas utifrån vad vi kan göra nu. I april börjar vi plåtslå gaveln, 
arbetet planeras på styrelsemötet 27 oktober. Vattenuppsamlingsbrickan i rostfri plåt 
med 3 kanter att lägga under diskmaskinen tar husgruppen ansvar för att ordna. På 
årsmötet glömdes det bort att välja vilka personer som ska ingå i husgruppen, men 
styrelsen beslutar att Bo, Bengt, Yngve och Nisse får förnyat förtroende. Yngve tar 
ned filmduken, eftersom väggen är lämpligare och spacklar igen eluttaget på väggen.

§   6 Ekonomi och medlemsavgift. Den totala elkostnaden är idag ca 15 000:-, sedan 
luftvärmepumpen installerades. Elkostnaden har tidigare varit mer än dubbelt så hög.
Nisse skickar sms påminnelse till de som ej betalt medlemsavgift i år. När årsmötet 
var hade GGI 94 953:-, men då hade inte Cronimet betalt ca 6 000:- för metallskrotet 
som skickats dit. Metallskrotet gav tot ca 40 000:-. Tillgångar som GGI har är nu ca 
100 000:-. Det krävs ingen höjning nu av medlemsavgiften, med tanke på åtgärder av
byastugan. Men det har framkommit förslag på vilket sätt vi kan hushålla med de 
pengar vi har, att kanske tilläggsisolering går att skjuta upp på framtiden. Men 
styrelsen beslutar att det går inte skjuta upp. Det har inte hittills inkommit förslag till 
uteaktivitet för att få in pengar till GGI, men vi är öppna för förslag som tas upp på 
årsmötet i februari.

§   7 Ansvarsgrupperna, vad är aktuellt? Aktivitet surströmming 1 okt, därefter blir det 
julbord som ansvarsgrupp 3 ansvarar för med hjälp av grupp 4 eftersom det inte gick 
att genomföra julbord ifjol p g a pandemin.



§   8 Verksamhet sen sist och kommande. Badplatsens skötsel o underhåll, info från 
Svevia, Julbord. Mats har tagit bort träd på badplatsen och får ta det virke det blir. 
Sly har också röjts bort på badplatsen, nu är det en nedgång till vattnet bortanför 
bastun för badande hundar. Ingrid tar kontakt med badplatsansvariga för att påminna 
att björkriset ligger bakom bastun och ska flyttas till majbrasan. Behöver de hjälp får 
de skicka ut info om en arbetskväll. Nya gungor är inköpta, men gungställningen är 
ostadig. Ska någon åtgärd vidtagas? För att gräsmattklippning och tömning av sopor 
på badplatsen ska fungera bra, måste avgående ansvarig enligt klipplistan meddela 
nästkommande ansvarig som påminnelse och om det är något särskilt att tänka på. 
Info från Svevia fungerar bra, meddelanden skickas till Ingrid. 

§   9 Kommande sammanträden.  
Styrelsemöte onsdag den 27 okt kl 19.30.

§ 10 Övriga frågor. 
Ingrid tar kontakt med Jan Åberg, naturgeograf och bjuder in honom för att få info 
om vattenvård, hur vi ska kunna förvalta sjön på bästa sätt för framtiden.
Det har hittills framkommit att Camilla, Patrik och Yngve vill få pappersex från GGI,
annars skickas info ut via mejl, sms och laget.se.

  GGI gratulerar och uppvaktar med 1 000:- till nyfödda boende i Gunsmark eller 
Grimsmark, det gäller båda byarna eftersom uppvaktningen kommer från GGI. 

Grimsmark-Gunsmark byastuga 2021-09-14.
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